

**Journal of
National Taichung University of Science and Technology**

Hegel on ‘Theoretical Spirit’ and ‘Practical Spirit’ <i>Ai-Min Liu</i>	1
Determinants of technological innovation capability <i>Chi-Hui Wu, Jing Li, Po-Wei Su, Ching-Torng Lin</i>	21
Let’s Get Closer to Each Other—Sharing Family App Marketing Plan <i>Tsu-Yeh Fan, Ming-Yuh Chen, Ya-Ting Hsieh, Guan-Ru Fang, Jia-Ci Jiang</i>	49

Special Issue on Education

The preschool children’s discourses characteristic and content: From playing context viewpoints <i>Bi-Ching Chen</i>	71
Exploring the learning process of Taiwanese university students in the Thai language <i>Nitiwat Watthanapas, Jian-Hong Ye</i>	95
The Use of Evaluation Indicators to Examine College English Teacher Teaching Behaviors: A Case Study of One Technological University in Central Taiwan <i>Lisa Hsu, Yuan-Hsiung Hsu</i>	113

Published by National Taichung University of Science and Technology
in December of 2018.

定價：300 元

**國立臺中科技大學
中科大學報**

黑格爾論「理論精神」與「實踐精神」 <i>劉愛民</i>	1
技術創新能力之決定性因子 <i>吳濟輝、李靜、蘇柏瑋、林清同</i>	21
讓我們彼此更貼近—共享家庭App行銷企劃之研究 <i>樊祖燁、陳明郁、謝雅婷、方冠茹、姜家綺</i>	49

教育特刊 從遊戲情境探討幼兒言談特質及其內容 <i>陳必卿</i>	71
臺灣大學生於泰語學習歷程之探究 <i>譚華德、葉建宏</i>	95
運用評量指標來檢視大學英語教師之教學行為：以臺灣中部某科技大學為例 <i>徐瑞沂、徐遠雄</i>	113